

## Goethe-Institut Philippinen Newsletter - Film series - October - "Im Angesicht des Verbrechens - Der Überfall"



Dear friends of the Goethe-Institut,

Welcome to our newsletter!

We want to keep you up to date with what is happening around your Goethe-Institut, along with current information about German culture and activities in the Philippines.



### Wednesday Movie Nights - "In the Face of Crime - The Raid"

We are pleased to present to you the next episode of our film series **In the Face of Crime**, a multi-awarded German TV crime series:

#### **In the previous episode:**

During a raid, Lottner and Gorsky capture a man named Sokolov, who then escapes shortly after, and hides in the basement of the Odessa. The restaurant of Gorsky's brother-in-law, Mischa.

#### **In the face of crime - The Raid** **Director: Dominik Graf**

Mischa informs Gorsky about Sokolov's plans to raid a certain warehouse. The State Investigation Bureau then intercepts the would-be-robbers on that night, and arrests them. Their leader Joska Bodorov, however, manages to escape. A furious Andrej, the head of the criminal gang, wants to know how the police were tipped off. He employs Bernd Hollman and Sabine Jaschke for the job, two Bureau officers under his control. Meanwhile, Stellas marriage is threatening to fall apart. She turns to her uncle Sascha for advice.

**Free admission!**

**Date: Wednesday, October 14, 2015**

**Time: 6:00PM**

**Venue: Goethe-Institut Philippinen (Library)**

**G/4-5/F Adamson Center**

**21 Leviste St., Salcedo Village, 1227 Makati City**

For more information on the film series visit our website: [In the Face of Crime](#)

For more information on the episode visit our movie page: [The Raid](#)

Contact: [+632 8405723 to 24](tel:+6328405723)  
[library@manila.goethe.org](mailto:library@manila.goethe.org)

Have fun!

**Filmabend - "Im Angesicht des Verbrechens - Der Überfall"**

Wir freuen uns, Ihnen die nächste Folge unserer Filmreihe **"Im Angesicht des Verbrechens"** vorzustellen, eine mehrfach ausgezeichnete, deutsche Krimiserie.

**Was bisher geschah:**

Nach einer Razzia nehmen Lottner und Gorsky einen Mann namens Sokolov fest, der aber kurz daraufhin flüchten und im Keller des Restaurants von Gorskys Schwiegerbruder Mischa einen Versteck finden kann.

**Im Angesicht des Verbrechens - Der Überfall**

**Regie: Dominik Graf**

Mischa informiert Gorsky über Sokolovs Pläne, eine bestimmte Lagerhalle zu überfallen. In jener Nacht kann die LKA-Ermittlungsgruppe die Einbrecher abfangen und festnehmen. Allerdings kann Joska Bodorov, der Anführer der Gruppe, entkommen. Andrej, der Drahtzieher des Einbruchs, ist außer sich und möchte wissen, wie das LKA dahinter kommen konnte. Dazu beauftragt er Bernd Hollman und Sabine Jaschke, zwei LKA-Ermittler, die er dafür bestochen hat. Währenddessen droht Stellas Ehe auseinander zu brechen. Deshalb wendet sie sich ratsuchend an ihren Onkel Sascha.

**Eintritt frei!**

**Datum: Mittwoch, 14. Oktober, 2015**

**Uhrzeit: 18:00Uhr**

**Ort: Goethe-Institut Philippinen (Bibliothek)**

**G/4-5/F Adamson Center**

**21 Leviste St., Salcedo Village, 1227 Makati City**

Mehr Informationen zur Filmserie finden Sie auf unserer Website: [Im Angesicht des Verbrechens](#)

Mehr Informationen zur Episode finden Sie auf unserer Filmseite: [Der Überfall](#)

Kontakt: [+632 8405723 to 24](tel:+6328405723)  
[library@manila.goethe.org](mailto:library@manila.goethe.org)

Wir wünschen Ihnen viel Spaß!

-----

To unsubscribe from the GImanila-lis mailing list, please send an email with a blank subject and "unsubscribe GImanila-lis" written in the body to [lyris@lists.goethe.de](mailto:lyris@lists.goethe.de)

-----  
Wenn Sie den Newsletter abbestellen möchten, senden Sie eine E-Mail mit leerem Betreff und dem Text "unsubscribe GImanila-lis" an [lyris@lists.goethe.de](mailto:lyris@lists.goethe.de)